

食品安全管理体系认证证书

证书编号: 197FSMS2400058

兹 证 明 六安念晨农产品贸易有限公司

统一社会信用代码: 91341500MA2U71JY8Y

注册地址: 安徽省六安经济技术开发区西商农产品批发市场蔬菜区 1#30-33 号 邮编: 237000 **经营地址:** 安徽省六安经济技术开发区西商农产品批发市场蔬菜区 1#30-33 号 邮编: 237000

管理体系符合

ISO 22000:2018 标准要求 **认证范围:**

位于安徽省六安经济技术开发区西商农产品批发市场蔬菜区 1#30-33 号六安念晨农产品贸易有限公司的食用农产品(禽畜肉、蔬果、鸡蛋类)、 预包装食品(冻禽肉类)的销售

本证书自有效期起始日期后的每年度进行监督审核,监督合格发放《年度监督审核合格通知书》和年度审核报告为准本证书信息可在国家认证认可监督管理委员会官方网站(www.cnca.gov.cn)上查询本证书信息可在认证机构官方网站(www.china-isc.org.cn)上查询

发证日期: 2024 年 08 月 22 日 换发日期: 2025 年 08 月 19 日 有效期至: 2027 年 08 月 21 日

证书二维码

签发人:

认证机构:

北京国标联合认证有限公司

北京市朝阳区北三环东路8号1幢-3至26层101内8层810房间 电话: (+86 10) 8225 2376 www.china-isc.org.cr



Food safety management system Certificate

Registration No. 197FSMS2400058

This is to certify that

Lu'an Nianchen Agricultural Products Trading Co., Ltd

The social credit code: 91341500MA2U71JY8Y

Registered Address: No. 1 # 30-33 Vegetable Area, Xishang Agricultural Products Wholesale Market, Lu'an Economic

and Technological Development Zone, Anhui Province

Audit Address: No. 1 # 30-33 Vegetable Area, Xishang Agricultural Products Wholesale Market, Lu'an Economic and

Technological Development Zone, Anhui Province

Which is in conformity with ISO 22000:2018

This certificate covers the following scope of

The sale of edible agricultural products (poultry and livestock meat, fruits and vegetables, eggs) and pre-packaged food (frozen poultry meat) by'an Nianchen Agricultural Products Trade Co., Ltd., located at No. 1#30-33 Vegetable Area, Xishang Agricultural Products Whale Market, Lu'an Economic and Technological Development Zone, Anhui Province.

This certificate shall be subject to supervision and audit every year after the start date of validity, and the annual supervision and audit certificate and annual audit report shall be issued after the supervision is qualified.

The certificate information is available on the CNCA of the official website(www.cnca.gov.cn)

Search(www.china-isc.org.cn)

Issue Date: 2024-08-22 Change Date: 2025-08-19 Expiration Date: 2027-08-21



Cert code

Issued by: Huangy

Beijing International Standard united Certification Co.,Ltd.

Add: Room 810, No. 8 Beisanhuan East Road, Chaoyang District, Beijing. TEL (+86 10) 82252376